# 《单词百科:profusion是什么意思?profusion怎么发音?profusion的解释和用法》

英语单词profusion是什么意思?profusion怎么读?profusion怎么发音?美加网为您整理了profusion的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



## profusion怎么读

profusion的读音:[pr fju: n]

### profusion的意思

1、n.丰富,充沛;慷慨,大方;浪费,挥霍;

#### profusion的近义词

- 1、abundance n.丰富,充裕;大量,极多;盈余;丰度;
- 2、cornucopia n.丰富 [文学性];

- 3、excess n.超过;超额量;多余量;放肆;
- 4、glut vt.使吃饱;使充斥;
- 5、magnitude n.巨大,广大;重大,重要;量级;(地震)级数;

#### profusion的双语例句

1. Flower bulbs have a profusion of varieties and good adaptability, and are easy to be cultured.

球根花卉种类丰富、适应性强、 栽培便利,在切花、盆花生产及花坛、花境等园林应用中占有重要地位.

2. A profusion of leaves bursts out on trees in the springtime.

春天许许多多的叶子从树上冒出来.

3. Hundreds of flowers are blooming in profusion.

百花怒放.

4. These Bookshops! What an immense profusion! What a Blessed cheapness!

这么多的书店! 简直触目皆是! 书价又是那么低廉!

5. His house is spacious and commodious, and furnish with profusion and elegance.

他的房子宽敞而便利,布置得富丽优雅.

6. Olive groves, grapes, and citrus fruits grow in profusion.

橄榄、葡萄和柑橘类水果产量丰富。

7. The Dart is a delightful river with a profusion of wild flowers along its banks.

达特河是一条令人心旷神怡的河,岸边到处开着野花。

8. Within the next weeks the mustard would grow in profusion, then be plowed under to fertilize.

再过几个星期,芥菜就要长得密密麻麻的,然后就一起翻到地里作为肥料.

9. The autumn wind was rustling and the leaves fell in profusion.

秋风瑟瑟,落叶纷飞.

10. Each table setting boasted a profusion of forks, a veritable forest of heavy silver tongs.

每一张桌子都炫耀般的摆了许多叉子,一个名副其实的银钳森林.

11. The house was overflowing with a profusion of ornaments.

这幢房子上的装饰物太多了.

12. Seldom have I seen food and drink served in such profusion as at the wedding feast.

很少有我看到的食品和饮料服务等丰富截至婚宴.

vall. 13. There is a profusion of flowers in the garden in summer; flowers grow there in profusion.

夏天花园里开满了鲜花,那里花草十分茂盛.

14. Roses grew in profusion against the old wall.

老墙边遍生玫瑰。

15. He is liberal to profusion.

他挥霍无度.

16. Grapes grow in profusion there.

那里盛产葡萄.

17. She went stealthily as a cat through this profusion of growth.

她从这一片繁茂丛杂的幽花野草中间,象一只猫似的,轻轻悄悄地走了过去.

18. Happy ding, resound through Xue Ye, the day of profusion, belong to us.

快乐的钟声,响彻雪野,缤纷的日子,属于你我.

以上是美加网为您整理的profusion怎么读的相关信息,希望对大家有一定的帮助。查

看更多 关于profusion 的用法、profusion的释义、

profusion的相关详情请点击:https://dict.tjqzz.com/profusion

